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Physical Examination Required for School Sports  

Dear Parent/Guardian: 

An up-to-date physical examination must be on file with the school before a student tries out for, practices, or 

plays a school sport. Sports physicals are intended to determine if a student is healthy enough to participate in 

sports and to help minimize the risk of sports-related injuries. Your child may not participate in sports 

programs without a completed sports physical exam. 

A  copy  of  the  examination  form  must  be  on  file  for  your  student  every ______ school year(s)  for each 

sporting event.  

The attached examination form is to be completed by your healthcare provider. If you have questions or 

require assistance, please contact: 

Name: _______________________________________ 

Phone: ___________________________ 

Upon  completion  of  your  child’s  physical  examination,  take  or  send  a  copy  to  your  child’s  school.  

Sincerely, 

Name: 

Title: 

Phone Email Address: 



 

Examen Médical Obligatoire pour les Sports Scolaires  

Cher Parent/Tuteur : 

Un examen médical à jour doit être déposé auprès de l'école avant qu'un élève essaie ou pratique un 

sport scolaire. Les examens médicaux sportifs visent à déterminer si un élève est en assez bonne santé 

pour participer à des sports et à aider à minimiser le risque de blessures liées au sport. Votre enfant ne 

peut pas participer à des programmes sportifs sans avoir passé un examen médical sportif. 

Une copie du formulaire d'examen doit être conservée dans le dossier de votre élève toute(s) 

année(s) scolaire(s) pour chaque événement sportif. 

Le formulaire d'examen ci-joint doit être rempli par votre prestataire de santé. Si vous avez des questions 

ou avez besoins d'aide, veuillez contacter : 

Nom : 

Téléphone : 

À la fin de l'examen médical de votre enfant, apportez ou envoyez une copie à l'école de votre enfant. 

Sincères salutations, 

Nom : 

Titre : 

Téléphone Adresse d’e-mail : 
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